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Zápis z 4. zasedání Legislativní komise AS VŠE Praha ve volebním období 2024-2027 

z 13. května 2025 (konané online v MS Teams od 15:45) 

 

Přítomni: Marek Petr (předseda), Bič Josef, Borovička Jan, Helman Karel, Mičáň Alex, 

Vondráček Jan 

Nepřítomni: Grácová Kristína, Reml Tomáš, Váňa Daniel 

Hosté: Dvořák Petr (rektor) 

 

Program: 

1. Zahájení jednání 

2. Změna Statutu VŠE 

3. Změna Jednacího řádu Vědecké rady VŠE, Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování 

profesorem na VŠE, Disciplinárního řádu pro studenty VŠE a Řádu celoživotního vzdělávání VŠE 

4. Závěr 

 

 

Ad 1) Zahájení jednání 

Předseda LK AS VŠE zahájil zasedání komise, přivítal rektora VŠE, doc. Ing. Petra Dvořáka, 

Ph.D. a členy komise. Dále konstatoval, že zasedání komise se účastní 6 zvolených členů, a 

komise je proto usnášeníschopná.  

 

Ad 2) Změna Statutu VŠE 

1. Nejprve rektor VŠE představil materiál k tomuto bodu.  

2. Následovala diskuse, v níž byly diskutovány především následující body: 

a) Způsob řešení přechodného období, kdy nebude již platit současná úprava Statutu VŠE, 

podle níž nezaniká studentovi členství ve fakultním senátu, pokud bude zapsán do 

bezprostředně navazujícího studijního programu na téže fakultě, a obdobná úprava ve 

fakultních statutech nebude ještě schválena. 

b) Proč na rozdíl od jiných poradních orgánů rektora nebude Etická komise zanikat 

nejpozději prvním dnem funkčního období nově jmenovaného rektora? 

c) Zda podle dané navržené úpravy Statutu VŠE může být místopředseda Rady pro vnitřní 

hodnocení VŠE jejím externím členem, tj. mimo akademickou obec VŠE. 

d) Chybějí úprava postavení mimořádných profesorů. 

e) Proč bylo funkční období členů Disciplinární komise VŠE stanoveno jako 3leté? 

f) Způsob doručování písemností studentům pomocí InSIS či emailem. 
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Ad 3) Změna Jednacího řádu Vědecké rady VŠE, Řádu habilitačního řízení a řízení 

ke jmenování profesorem na VŠE, Disciplinárního řádu pro studenty VŠE a Řádu 

celoživotního vzdělávání VŠE 

1. Nejprve rektor VŠE představil materiál k tomuto bodu.  

2. V rámci diskuse se projednával pouze vztah mezi celoživotním vzděláváním a vzděláváním 

zaměstnanců VŠE. 

 

Ad 4) Závěr 

Vzhledem k tomu, že postupně členové komise jednání komise opouštěli z důvodu jiných 

pracovních úkolů, nebylo o návrzích k předloženým dokumentům hlasováno. Po projednání 

všech bodů předseda LK AS VŠE zasedání ukončil. 

 


